

## EN LA AZOTEA

ON THE ROOF  
AUF DEM DACH

### Damià Serra Cauchetiez



1992 in Girona, Spanien, geboren. Spielte schon als Kind in verschiedenen Theatergruppen. Trat in Low-Budget-Produktionen auf. 2011 erste Erfolge mit seinem Stück DESEMBRE 2012, das auf zahlreiche Festivals eingeladen wurde. Studierte an der Escola Superior de Cinema i Audiovisuals de Catalunya (ESCAC) in Barcelona. Veröffentlichte 2014 die ersten Episoden seiner Serie HIPSTERLAND. Neben den eigenen Filmprojekten arbeitet er als Regieassistent und bei anderen Film- und TV-Produktionen.

Born in Girona, Spain, in 1992, he has acted in various theatre groups since he was a child. He began appearing in low-budget films before having his first success in 2011 with the stage play DESEMBRE 2012 which was invited to numerous festivals. He has a degree from the Escola Superior de Cinema i Audiovisuals de Catalunya (ESCAC) in Barcelona and released the first episode of his HIPSTERLAND TV-series in 2014. Alongside his own projects, he also works as an assistant director and in various other film and television productions.

**Filmografie** 2013 Chat Romeo; Kurzfilm 2015 En la Azotea; Kurzfilm · Hipsterland; Webserie (Regie der Episoden MASSA CHONI und MASSA CUENTU)

Die Hitze steht auf den Hochhausdächern der Vorstadt. Jeden Tag zur gleichen Zeit erklimmen fünf Jungs eines, um auf das Nachbarhaus zu starren. Ebenso regelmäßig erscheint dort eine Frau, entledigt sich ihrer Kleider und sonnt sich ungeniert. Doch an diesem Tag ist etwas anders. Auf dem Dach nebenan sucht ein nackter Mann Abkühlung unter dem Wasserschlauch und einer der Jungs hat nur noch Augen für ihn. Bei seinen Kumpels bleibt das nicht unbemerkt.



Nil Cardoner, Biel Estivill, Roger Príncipe, Pol Hinojosa, Arnau Aizpitarte

The heat's bearing down on the high-rise rooftops of the suburbs. Every day at the same time, five boys climb to the top of one of them to stare at the house next door. Like clockwork, a woman appears, removes her clothes and proceeds to sunbathe in the nude. But this day something's different. On the roof next door, a naked man seeks relief from the heat under a hose and one of the boys can't keep his eyes off of him. His buddies don't fail to notice.

### Spanien 2015

12 Min. · DCP · Farbe

Regie, Buch **Damià Serra Cauchetiez**

Buch **Miguel Casanova**

Kamera **Gemma Rogés**

Schnitt **Marc Berraondo**

Musik **Kevin Smithers**

Sound Design **Sandra Ramonet,**

**Oriol Bonals**

Production Design **Tere Zuluaga, Irene Milla**

Kostüm **Tere Zuluaga, Irene Miller**

Production Manager **Rubén Llorach**

Produzent **Sergi Casamitjana**

Ausführender Produzent **Sergi Casamitjana**

### Darsteller

**Nil Cardoner** (Adrián)

**Roger Príncipe** (Lucas)

**Biel Estivill** (Marcos)

**Pol Hinojosa** (Jonathan)

**Arnau Aizpitarte** (Borja)

### Produktion

Escac Films

Terrassa, Spanien

+34 937 361555

patricia.naya@escac.es

### Weltvertrieb

Feelsales

Madrid, Spanien

+34 915903920

info@feelsales.com